
 

 

 

 

24.10.2024 

 

 

Başkent Üniversitesi  

Sosyal Bilimler Meslek Yüksekokulu Müdürlüğüne, 

 

21.10.2024 tarihli yazınız gereği hazırlanan tablo ve değerlendirme raporu ekte sunulmuştur. Saygılarımla arz ederim. 

 

 

 

Öğr. Gör. Zeynep Ferhan Aydoğan 

Muhasebe ve Vergi Uygulamaları Programı Başkanı 

  



DEĞERLENDİRME RAPORU 

 

Son üç yıla ait YKS yerleşme istatistiklerine bakıldığında Sosyal Bilimler MYO, Muhasebe ve Vergi Uygulamaları Programında 

kontenjanlara yerleşme oranının %100 olarak gerçekleştiği ancak kesin kayıtlarda düşme olduğu gözlemlenmiştir. Türkiye genelinde 

Başkent Üniversitesi dışında bünyesinde Muhasebe ve Vergi Uygulamaları Programı barındıran 7 adet vakıf üniversitesi bulunmaktadır. 

Bu üniversitelerdeki doluluk oranları 2022 yılında Yüksekokulumuz Programı ile ortalama aynı düzeyde seyrederken 2023 yılında 

doluluk oranımız bu üniversitelerin üstündedir. 2023 yılında ise kontenjan arttırımları ve ülkedeki ekonomik durum, doluluk oranlarının 

diğer üniversitelerde düşmesine neden olmuştur, ancak Yüksekokulumuz Muhasebe ve Vergi Uygulamaları Programı doluluk oranlarını 

korumuştur. Bu durumun kontenjan sayımızı korumak ve ücretlerimizi makul düzeyde arttırmaktan kaynaklandığını düşünmekteyiz. 

2024 yılında doluluk oranında ortaya çıkan 8 puanlık düşüşün ise eğitim ücretlerine enflasyon üzerinde bir artış yapılmasına 

bağlamaktayız. Diğer üniversitelerdeki doluluk oranlarını net olarak bulamadığımız için bir karşılaştırma yapamamakla birlikte bu 

durumun paralel şekilde onlarda da görülebileceğini söylemek mümkündür.  

Bütün bunlara karşılık Meslek Yüksekokulumuzun Ankara’da bulunması, yerleşen öğrencilerimizin büyük bir kısmının ailelerinin 

Ankara’da oturması nedeniyle (öğrencinin barınma ve gecinme masrafları açısından düşünüldüğünde) bizim Programımızda çok büyük 

bir düşüş yaşanmamıştır. 2024-2025 Güz yarıyılında Ek Kontenjanla gelen 1 ve Yatay Geçiş yolu ile kayıt yaptıran 5 öğrencimiz 

bulunmaktadır. Bunları da dikkate aldığımızda Programımızın %100 ün üzerinde bir doluluk oranına sahip olduğunu söylemek 

mümkündür. 

Gelecek yılda ücret artışlarının makul seviyelerde gerçekleşmesi durumunda doluluk ile ilgili bir problem yaşamayacağımızı 

öngörmekteyiz. Depremzede ve Şehit ailesi yakını kontenjanları da dikkate alındığında 25 öğrencilik kontenjanın ideal olduğunu 

düşünüyoruz.  

 

Saygılarımızla. 

 

 

Ek: 3 yıllık durum tablosu 



  



 


